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Από το υπ’ αριθ. 4/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 113/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης δημοτικών συμβούλων 
για συζήτηση των θεμάτων που 
συζητήθηκαν στη συνεδρίαση της Δ.Ε. 
της 24-1-2005. 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Α. Παπαστεργίου Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   -------- 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης, Κ. Χιονίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 11. Θ.  Σιδηρόπουλος 

12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και ο δημ. πάρεδρος Κ. 
Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Η. 
Σοφιανίδης, ο δημ. πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 100/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 113/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 26ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 25-1-2005 αίτηση των δημ. συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 
Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη, που έχει ως εξής: 
 
«Προς τον Πρόεδρο του Δημ. Συμβουλίου Βέροιας 
Κύριε Πρόεδρε, 
Οι κάτωθι υπογεγραμμένοι Δημοτικοί Σύμβουλοι Βέροιας, βάσει του άρθρ. 108 & 2 
του Κώδικα, ζητούμε να έρθουν ως τακτικά θέματα στο αμέσως επόμενο Δημοτικό 
Συμβούλιο, τα θέματα που συζητήθηκαν στη Δημαρχιακή Επιτροπή της 24.1.05 και 
τα οποία επισυνάπτουμε αναλυτικά στην αίτησή μας. Με τιμή».  
 

Πρόεδρος: Εχει υπογραφή των 11 δημ. συμβούλων, καλύπτουν το 1/3 των 
δημ. συμβούλων κι έχει και την πρόσκληση της Δημαρχιακής Επιτροπής.  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ποιοι από τους αιτούντες θέλουν τον λόγο για να αναπτύξουν την 
πρότασή τους; 

Ουσουλτζόγλου: Εξεπλάγην πραγματικά κε Πρόεδρε όταν είδα πώς θέτετε το 
θέμα, νομίζω ήμασταν σαφέστατοι, εμείς ζητήσαμε όλα αυτά τα 25 θέματα που 
συζητήθηκαν στην πρώτη Δημαρχιακή Επιτροπή, μετά τις εκλογές γι’ αυτό το 
όργανο, να τεθούν στα θέματα ημερήσιας διάταξης και να συζητηθούν σήμερα εδώ. 
Ετσι όπως τοποθετείτε το θέμα στην πρόσκληση, νομίζω πως ακόμη για μία φορά τα 
ισοπεδώνετε όλα και επιτρέψτε μου να πω ότι γράφετε τον κώδικα στα παλαιότερα 
των υποδημάτων σας, διότι είχαμε κάθε δικαίωμα να ζητήσουμε αυτό που ζητήσαμε 
κι εσείς να ικανοποιήσετε το αίτημά μας με σεβασμό στο έπακρο. Εσείς σήμερα 
θέλετε να συζητήσουμε αν στέκει η αίτησή μας; 

Πρόεδρος: Τα θέματα που εισάγω τα εισηγείται ο κ. Δήμαρχος και το Δημ.  
Συμβούλιο αποφασίζει. Εσείς κάνατε αυτή την αίτηση στον Πρόεδρο κι εσείς έχετε 
την ευθύνη της εισηγήσεως των θεμάτων. Απ΄ ότι πληροφορήθηκα πήρατε αντίγραφα 
των εισηγητικών, ο χρόνος είναι δικός σας και κάντε μας την αντίστοιχη εισήγηση. 
Εφάρμοσα τον κανονισμό κι έβαλα τα θέματα όπως τα ζητήσατε. 

Ουσουλτζόγλου: Μην ψάχνετε για τρελούς ή αφελείς. Ζητήσαμε σαφέστατα 
να έρθουν τα 25 θέματα της Δημαρχιακής Επιτροπής και θα το κάνουμε σύμφωνα με 
τη δυνατότητα που μας δίνει ο κώδικας. Όπως εμείς έχουμε το δικαίωμα κι εσείς 
έχετε την υποχρέωση να τα βάλετε στην ημερήσια διάταξη, να έρθει ο Δήμαρχός σας 
και να μας ενημερώσει ακριβώς και μπορεί να συμφωνήσουμε. Να τα εισηγηθεί ένα 
ένα όπως στη Δημαρχιακή Επιτροπή, να τα κουβεντιάσουμε δηλ. αν το καταλάβατε 
ζητάμε να έρθουν τακτικά θέματα. Αυτές τις δικολαβικές και τα τερτίπια αφήστε τα 
για τα δικαστήρια. Εδώ θέλουμε όλη η αλήθεια για τα θέματα της Δημαρχιακής 
Επιτροπής να έρθει στο Δημ. Συμβούλιο, όπως πρέπει να έρθει. Ξέρετε ότι έχω πάρει 
τα εισηγητικά, άρα έχουμε μία άλφα ενημέρωση και περιμένουμε από τον κ. Δήμαρχο 
να τα εισηγηθεί ένα  ένα. 

Μιχαηλίδης: Το θέμα είναι διαδικαστικό καθαρά κε Πρόεδρε. Η αίτηση που 
ήταν προς το πρόσωπό σας ζητάει να συζητηθούν 25 θέματα, όπερ σημαίνει  ότι μετά 
το 25ο δικό σας που έχετε στην πρόσκληση, έπρεπε να γράφει «26ο, έγκριση ή μη 
χορήγησης άδειας» κ.λ.π. όπως ακριβώς το ζητάμε εμείς. Πόσο χρόνο έχω για να 
τοποθετηθώ; 

Πρόεδρος: Επτά λεπτά. 
Μιχαηλίδης: Επτά λεπτά για 25 θέματα; Εγώ δεν δέχομαι σ΄ αυτό το χρόνο να 

κουβεντιάσω 25 θέματα κι επί της διαδικασίας οφείλατε να βάλετε 25 θέματα στην 
ημερήσια διάταξη συν 25 που ζητάει το 1/3 του Δημ. Συμβουλίου. 



Πρόεδρος: Ετσι νομίζετε εσείς. 
Μιχαηλίδης: Αυτό  λέει ο νόμος. 
Πρόεδρος: Δεν το λέει κανένας νόμος. Ο νόμος λέει πως όταν το 1/3 των δημ. 

συμβούλων ζητήσει να μπουν κάποια θέματα ο Πρόεδρος οφείλει να τα βάλει στην 
ημερήσια διάταξη. Αυτό έκανα κε Μιχαηλίδη. 

Μιχαηλίδης: Μπορούσα να μιλήσω μόνον επτά λεπτά για 25 θέματα; Αυτό 
είναι πρωτάκουστο. 

Πρόεδρος: Πρωτάκουστο είναι κι αυτό που κάνατε. 
Μιχαηλίδης: Θα έπρεπε να τηρήσετε τον κώδικα κατά γράμμα και να βάλετε 

τα θέματα ένα ένα όπως ακριβώς τα ζητάμε. 
Δήμαρχος: Πέρασαν 25 μήνες από την ανάληψη της Δημοτικής Αρχής  κι 

ακόμη η κα Ουσουλτζόγλου και οι συν αυτή δεν κατάλαβαν ότι τις εκλογές του 
Οκτωβρίου 2002 τις κέρδισε η δική μας παράταξη. Θα πρέπει να καταλάβει κάποτε η 
κα Ουσουλτζόγλου ότι έχει το δικαίωμα να ασκεί οποιονδήποτε έλεγχο μέσα στα 
νόμιμα πλαίσια και μέσα στα πλαίσια που ορίζει ο δημοτικός κώδικας και ο 
κανονισμός λειτουργίας του Δημ. Συμβουλίου αλλά και η λοιπή νομοθεσία που διέπει 
τους Δήμους. Δεν μπορεί κανένας να καταργήσει όργανα, οι ρόλοι είναι διακριτοί στα 
όργανα που διοικούν τον  Δήμο κι αυτά είναι τρία: το Δημ. Συμβούλιο, η Δημαρχιακή 
Επιτροπή και ο Δήμαρχος. Αυτά τα όργανα έχουν διακριτούς ρόλους και 
αρμοδιότητες και κανένα απ΄ αυτά δεν μπορεί να αφαιρέσει, να καταστρατηγήσει ή 
να καταργήσει το υποδεέστερο όργανο, ούτε το Δημ. Συμβούλιο τη Δημαρχιακή  
Επιτροπή ούτε η Δημ. Επιτροπή τον Δήμαρχο που είναι Δήμαρχος της Βέροιας και  
όχι ο Δήμαρχός σας. Έχει δικαίωμα το 1/3 των δημ. συμβούλων, είτε της 
αντιπολίτευσης είτε της συμπολίτευσης, να ζητήσουν να συζητηθεί οποιοδήποτε θέμα 
αρμοδιότητας του Δημ. Συμβουλίου ή της Δημ. Επιτροπής ή του Δημάρχου 
προκειμένου να ασκήσει έλεγχο, αλλά δεν έχει το δικαίωμα το 1/3 των δημ. 
συμβούλων, τουλάχιστον αυτή είναι η νομοθεσία του νομοθέτη, να ζητάει να 
συζητηθούν όλα τα θέματα μιας συγκεκριμένης συνεδρίασης ενός οργάνου. Έτσι 
μπορεί να καταργηθεί η Δημαρχιακή Επιτροπή και η κα Ουσουλτζόγλου και οι 11 
που υπέγραψαν αυτή την αίτηση δεν μπορούν να την καταργήσουν γιατί δεν έχουν το 
νομικό δικαίωμα να το κάνουν. Τους έδωσε το δικαίωμα ο κώδικας και η λοιπή 
νομοθεσία να υποβάλουν προσφυγές στο άρθρο 18, να ασκήσουν οποιοδήποτε 
έλεγχο, τους έδωσε ο κανονισμός λειτουργίας το δικαίωμα να κάνουν ερωτήσεις και 
επερωτήσεις για κακή λειτουργία της  Δημαρχιακής  Επιτροπής, για κακή λειτουργία 
του Δημάρχου, δεν μπορεί όμως σωρηδόν να συζητηθούν θέματα μίας συνεδρίασης 
ενός οργάνου.  

Ύστερα απ΄ αυτό κε Πρόεδρε σας παρακαλώ να θέσετε θέμα στο Δημ. 
Συμβούλιο να συζητηθεί ή  όχι αυτό το θέμα και να τελειώνουμε. Εγώ δεν έχω να πω 
τίποτ΄ άλλο, δεν μπορεί κανένας να με καταργήσει παρά μόνον ο λαός της Βέροιας. 

Στο σημείο αυτό ο Δήμαρχος αποχώρησε από την αίθουσα.  
Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Ο νόμος προβλέπει τη δυνατότητα αυτής της 

μειοψηφίας να ασκήσει αυτό το δικαίωμα συλλήβδην. Αν αυτό γίνεται καταχρηστικά, 
δηλ. κάθε φορά όλα τα θέματα στον Δήμο,  ίσως να έχει δίκιο ο κ. Δήμαρχος αλλά 
πρέπει να φτάσουμε σ΄ εκείνη την περίπτωση για να το πούμε. Τώρα, όταν πρώτη 
φορά, υποβάλλεται αίτημα από τη συμπολίτευση που έχει στόχο να δείξει ποια 
θέματα συζητούνται στη Δημαρχιακή Επιτροπή και ποιες αποφάσεις παίρνονται 
συνολικά για όλα τα θέματα δικαιούται και είναι υποχρεωμένο το Δημ. Συμβούλιο να 
τα συζητήσει ένα – ένα. Όταν θα φτάσουμε να πούμε ότι το αίτημα καταντά 
καταχρηστικό γιατί επαναλαμβάνεται άνευ λόγου και αιτίας τότε μπορεί να ισχύσει 
αυτό που είπε ο κ. Δήμαρχος. Επειδή τον κ. Δήμαρχο δεν τον καταργεί κανένας πλην 
του λαού και τον νόμο δεν τον καταργεί κανένας πλην των δικαστηρίων. Δεν μπορεί 
λοιπόν σήμερα ο κ. Δήμαρχος να ερμηνεύσει το νόμο κατά τη φιλοσοφία του και να 
τον καταργήσει αλλά πρέπει να εφαρμοστεί. Διαδικαστικά λοιπόν η πρόταση είναι 



ορθότατη κι έτσι πρέπει να μπει στο Δημ. Συμβούλιο. Διαφορετικά θα σηκωθούμε να 
φύγουμε και  κάντε ό,τι θέλετε. 

Πρόεδρος: Ο νόμος αυτός κατ΄ ερμηνεία του Προέδρου και πιστεύω κατ΄ 
ερμηνεία όλων των συμμετεχόντων στα δημ. συμβούλια αυτής της πόλης και 
ευρύτερα όλα αυτά τα χρόνια, έχει την φιλοσοφία ότι αν ο Δήμαρχος δεν εισάγει 
θέματα στον Πρόεδρο, αν ο Πρόεδρος αμελεί να εισάγει θέματα στο  Δημ. Συμβούλιο 
ή ο Πρόεδρος της Κοινότητας στις Κοινότητες και υπάρχει αυτή η αδράνεια του 
Οργάνου στην πράξη διότι δεν γίνεται τακτά συνεδρίαση όπως ορίζει ο νόμος τότε 
δίνεται η ευκαιρία στην μειοψηφία όταν έχει το 1/3 του συνόλου να προτείνει θέματα 
και ο Πρόεδρος τότε υποχρεούται να τα εισάγει. Όταν όμως ένα Δημ. Συμβούλιο, το 
Δ.Σ. Βέροιας, συνεδριάζει δύο φορές ή καμιά φορά και τρεις φορές τον μήνα, νομίζω 
πως ούτε ο Δήμαρχος ούτε ο Πρόεδρος καταστρατηγεί νόμο και κανονισμό. Εάν 
βέβαια υποπέσει στην αντίληψη της αντιπολίτευσης ότι υπάρχουν κάποια θέματα που 
τέθηκαν με ερωτήσεις και ο Πρόεδρος ή ο Δήμαρχος κωφεύει, τότε υπάρχει η 
διαδικασία της επερώτησης, όπως κι αυτή η διαδικασία. Αυτό που έγινε, για μένα 
προσωπικά προβλέπεται από τη διαδικασία και γι’ αυτό το εισήγαγα, αλλά ως 
πολιτική σκέψη και πράξη για μένα είναι λανθασμένη, είναι κακή ερμηνεία του 
κανονισμού, είναι ήδη καταχρηστική η άσκηση αλλά εν πάση περιπτώσει τέθηκε, 
μπήκε στη διαδικασία συζητήσεως, ο κ. Δήμαρχος έκανε την πρόταση που θα μπει σε 
ψηφοφορία κι αν το Σώμα αποφασίσει να συνεχίσουμε τη συζήτηση θα το κάνουμε. 
Νομίζω ότι είμαι πολύ κατανοητός. 

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Έκανε μία πρόταση ο κ. Δήμαρχος, καλά 
έκανε αφού δεν ψηφίζει, κι έφυγε αλλά εμείς ψηφίζουμε. Μία πρόταση λοιπόν που 
δεν είναι νόμιμη γιατί τώρα μόλις ομολογήσατε ότι είναι νόμιμη πλην όμως την 
κρίνετε καταχρηστική. 

Πρόεδρος: Δεν ομολόγησα τίποτα. 
Πουλασουχίδης: Μία πρόταση λοιπόν που δεν είναι νόμιμη δεν μπορεί το 

Προεδρείο να την βάλει για ψήφιση γιατί αυτό εκλέγεται για να τηρεί τη διαδικασία 
και τη νομιμότητα. 

Μιχαηλίδης: Διαδικαστικά. Καταρχήν συμφωνώ μ΄ αυτό που είπε ο κ. 
Πουλασουχίδης και το επεκτείνω λέγοντας ότι ο κ. Δήμαρχος έφυγε, το Σώμα όπως 
είναι τώρα νομιμοποιείται να πάρει απόφαση  ή να κουβεντιάσει; 

Πρόεδρος: Βεβαίως. Το Σώμα σύμφωνα με τον Κώδικα και τον Κανονισμό 
μπορεί να συνεδριάσει και χωρίς την παρουσία του Δημάρχου, η πρόσκληση πρέπει 
να απευθύνεται προς τον Δήμαρχο που δεν είναι υποχρεωτικό να παρίσταται. 

Ουσουλτζόγλου: Διαδικαστικά. Το είπατε κε Πρόεδρε μόνος σας και το 
σημείωσα ακριβώς όπως το είπατε ότι δηλ.: «προβλέπεται από τη διαδικασία και γι’ 
αυτό το εισήγαγα». Εάν λοιπόν προβλέπεται από τη διαδικασία και γι’ αυτό το 
εισαγάγατε έχουμε δικαίωμα να μιλήσουμε έστω γενικά επί του θέματος. 

Πρόεδρος: Για μένα είναι καταχρηστική αυτή η άσκηση του δικαιώματός σας 
και συμφωνώ με την πρόταση του κ. Δημάρχου την οποία βάζω σε ψηφοφορία. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για απόρριψη της αίτησης 
των δημ. συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. 
Δάσκαλου,  Α. Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. 
Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι δεν συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου;  
 Κατά της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 



Από την ψηφοφορία απείχαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, 
Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο δημ. σύμβουλος Χ. Γεωργιάδης. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. 
Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου,  Α. Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. 
Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 108 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

 Απορρίπτει την αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. Δελαβερίδη, Γ. 
Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. 
Σοφιανίδη για συζήτηση των θεμάτων που συζητήθηκαν στη συνεδρίαση της 
Δημαρχιακής Επιτροπής της 24-1-2005. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  113 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-2-2005 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΜΙΧΑΗΛ ΣΑΚΑΛΗΣ  
 


